
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PORADNÍHO SBORU rodičů konaného dne  

21. 11. 2023 

                                         

Přítomni: Ing. Mgr. Zdeněk Pešek, ŘŠ, Mgr. Markéta Linhartová, ZŘTV 
Rodiče – zástupci tříd: KO2., KO3., GD1., GD2., GD3.A, GD3.B, GD4., KA1., A2., K1., P1.B, P2. 

(viz prezenční listina) 

Program: 1. Informace vedení školy. 

                  2. Různé - příspěvky zástupců tříd. 
 
Ad 1. 
Ing. Mgr. Zdeněk Pešek 

- Přivítání rodičů 
- Informace o moderní budově školy, ve které se vyučuje od 1. 9. 2022 a definitivní 

stěhování školy z budovy B (ulice Emily Dvořákové). 
- Informace o prioritách a vizích školy (bezpečná a přátelská škola). 
- Informace o výjezdech školy (uskutečněných i plánovaných – LVVZ, sportovně 

turistické kurzy, atd.). 
- Informace o přípravě žáků k MZ a ZZ (konzultační hodiny, projekt školy Úspěšná 

maturita). 
- Informace o souvislostech studijních výsledků žáků školy s absencí a přípravou žáků na 

výuku. 
- Individuální potřeby žáků řešeny ve spolupráci se zákonnými zástupci, školním 

poradenským pracovištěm, jehož součástí jsou výchovný poradce školy, školní 
psycholog, metodik prevence a kariérový poradce. 

- Informace o stávce učitelů – naše škola nestávkuje – v pondělí 27. 11. 2023 se 
normálně vyučuje. 

- V jakémkoliv případě se rodiče mohou obrátit s čímkoliv na vedení školy a domluvit si 
schůzku. 
 
 

 
 
 
Ad 2. 

- Zástupce GD1. – dotaz na informování třídy v souvislostí s kolapsem spolužačky 
 
ŘŠ : Se třídou se bude individuálně pracovat ve spolupráci s TU a se školní psycholožkou.  
 

- Zástupce K1. -  dotaz na používání MT pro účely výuky v případě, kdy žák nemá data 
 
ŘŠ: Tato situace vůbec nevadí. Žáci používají MT většinou pro skupinovou práci. 
V případě vyučovací hodiny postavené komplet na práci s daty použije pedagog mobilní 
učebnu, případně učebnu PC. 



 
- Zástupce KO2. – dotaz na tělocvičnu a přechod žáků ze sportovní haly 

 
ŘŠ: Škola využívá dvě tělocvičny – jednu sousední školy a jednu ve sportovní hale. 
Bohužel tato situace nejde z kapacitních důvodů řešit jinak a někteří žáci musí 
přecházet na další výuku ze sportovní haly. V případě zdravotních obtíží žáků lze toto 
řešit částečným uvolněním žáků z TEV například po dobu zimních měsíců. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Teplicích 22. listopadu 2023 
Zapsala: Mgr. Markéta Linhartová        
 
 


